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Abstract (en)
[origin: CN205580058U] The utility model relates to one kind domestic refrigerator (1) with a lid (8) for receiving electronic component groove (7) of
electronic component (18) of domestic refrigerator (1) and be used for covering electronic component groove (7). Lid (8) wall (10) in front bezel (9)
and at least one extend to electronic component groove (7) from front bezel (9). At least one wall (10) have a wall district section (13, 14) of at least
one slope, wall district section structure is arranged in making because electronic component (18) of mountable in electronic component groove (7)
are kept away from along wall district section (13, 14) the flowing liquid of at least one slope to gravity.

Abstract (de)
Haushaltskältegerät (1) mit einer Elektroniktasche (7) zur Aufnahme von Elektronikkomponenten (18) des Haushaltskältegeräts (1) und mit einem
Deckel (8) zum Abdecken der Elektroniktasche (7). Der Deckel (8) umfasst eine Frontplatte (9) und wenigstens eine sich von der Frontplatte (9)
in die Elektroniktasche (7) erstreckende Wandung (10). Die wenigstens eine Wandung (10) weist zumindest einen geneigten Wandungsabschnitt
(13, 14) auf, welcher zum Fernhalten einer infolge der Schwerkraft entlang des zumindest einen geneigten Wandungsabschnitts (13, 14) fließenden
Flüssigkeit von einer in der Elektroniktasche (7) anbringbaren Elektronikkomponente (18) ausgebildet ist.
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